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Instsilkefabrikken 
Ir hatt et godt driftsår 

Omsetningen oppe i vel 5 millioner kroner. 

~ p\\ Jernverket Et driftsoverskudd på 484,196 kr. I 
-HERING IN;NLAGT PA Tilsagn om valuta til nytt maskineri fra Eng· I 
KEHUSET. 

land, opplyser skipsreder Lorentzen. gammel bØering, Asbjørn Lie 
ler pr 'infus jernverk, hop
,pp pa .. ,!li store magnetblok
ger skrapjern inh' på ovnene 
~' med opp på dørken. lmid
kjet,tingen som' bærer mag-

bøheIjiige'ri fikk et faU . på 
. Han forSo sel!' endel på be
~et dessuten OVer mavesmer
r dr. Flaaten som behandlet 
e ham på sykehuset av frykt 
)IØdliinge:r. Men ved henvcn
'kehuset får vi opplyst at (let 
it me{l ham. 

:rativt kvinnemøte 
q Notodden. 

20. mai samles de 
, kvinneforeninger i 
,l møte her på N ot-

t er av de årevisse 
mgert etter tur av 
ssene hvor en fyl

ned innsendt for
i foreningene blir 

ve r d fra Nor
Kvinneforbund 
på møtet. 
juni skal det 
på Lilleham
'esentant fra 
fru Ingeborg 
rghild Berg 

N. M. 

nt ~det 

. noe som 
mans lodd, 

ar noe Jodd 
det skjedd 

Deres far 

Fordobling av produksjonen og det nye maski
neri er installert.' Ole l 

75 år i( 

Det ( 
Generalforsamling i Kunstsil

kefabrikken AlS holdtes i går på 
Goodtemplarhu5et, ledet av re
presentantskapets ordfører, bank 
sjef J. L a r sen, Fredrikstad. 

Det var frarrimØtt 24 aksjonæ
rer, representerende 16,519 egne 
aksjer og 7,266 fullmakter. ' 

Banksjef L a r sen refererte 
å'r~'beretning og regnskap. I års
beretningen heter det: 

I 
, ' I 

Nal' unntas sommermånede-
ne har fabrikken i 1947 gått 
med full drift. Våre produkter 
er i sin helhet avsatt på det 
norske marked. 

Prisen på kunstsilke fastset
tes av Prisdirektoratet og har 
gjennomgående ligget for lavt 
i forhold til produksjonsutgif
tene. I første halvdel av de
sember fikk vi en rimelig pris
økning. Vi regner derfor med i 
1948 å få et bedre driftsresul-

Debatt. hen ha: 
I'1g. M Cl l' ten s, Skien, spurte Od" han 

, b 

om lisensieringen for ,kjØp av . til å bli 
ma:::kiner fra England nå var Den al 

gått i orden. for dagE 
den kom 

Banksjef L a r sen opplyste omgang: 
at lisensen var i orden, men ma- har derf( 
8kineri ikke innkjØpt. Det er 
meningen å sende en represen
tant allrrede neste uke til Eng
land for å forhandle med fabri
kanten om disse maskinene. 

M art e ri s ville gjerne' hØre 
om produksjonen var gått opp 
eller ned siden i fjor. 

- Det ble opplyst at omsetnin
gen i kroner var større enn fo
r'~12;ilende år, nemlig 5,321,000 kr. 

seg mang' 
stor priS' p 
grunn av'. 
rake innstil 

Det er no, 
vil huske Ol 
målsdagen. 

Telen gratu. 

Begr. 
:not 4,390,000 kr. i fjor, men pro- Lille Otto W, 
duksjonen var litt lavere. gravet på NotO{, 

Sv. Skårdal uttalte at når igår. Det var ro 
driften hadde gått så bra i fjor, fram for å vise, 
skulde en vente det ble noe ak- FØr sokneprest. 

tat. ' sjeutbytte til aksjonærene. salmen «Bedre ka, 
Beholdningene av varer er i Det var jo forutsetningen ved re» sunget og sokr: 

status aktivert med sitt selv- tegningen, men enda hadde en te så inderlig og t l 

kostende og ligger under mar- intet fått. Det kan ikke være b~retningen om J e~ 
kedsverdi. større interesse av å sitte med barn. \ 

Anbeidet med utvidelsen ved akS'jer, når en ikke får noe Etter talen ble d~ 
fabrikken skred fram i over- igjen for dem, sluttet han. kran, ,s fra ,for,eldrer:e,\~ 
ensstemmeIsoe med planen uerl L a l' s e n~ Selskapet har hatt presten og fra Meto 
fØrste del av året. Lisenser til ats.killige vanskeligheter med li- sØnliagsskole ved Joh 
valuta fikk vi innvilget uten sensieringen og tapt - litt som Ved graven forrett 
vanskelighet. Bestillinger ble må avskrives. Det er ikke til å presten og takket: tor \ 
foretatt og de nØdvendige be- komme forbi og er denor van_sen. Marskalker var J 6, 
lØp ble innbetalt til våre leve~ skelig å utdele noe utbytte i år. nes og Agnar Andersen., 
randØrer. Han uttalte håpet om at det ." __ o ---- , 

Imidlertid fikk vi i septem- kanskj; kunne bli noe utbytte !~~~~~GRUSSEN ER B 

ber meddelelse om at de va~ neste ar. { Etter hva DT. og ,BR erfare 
lutalisenser vi hadde mottatt;, M, en nyals, k,affelser og nybyggOf,anA-, hO,tell, K9.ngSbe, ,ri? ;l'\llmel 

latr;.,.yterHo'e~" +blyr;' rikelig ravsetning' smulighe:: ·ru,ss.Iot «t~~irtt',ltr1"~~a~,, n 
.;J \( . ,~ Q .. ,~,-< _ _"_ .l.' .' _ ,.1' ...... ,.. "I""i..ft:+ ",-"trø\ A~.:.~-C!~~·~M' .• ø.\r<..' 
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~ .,"_M. _ J U ~_"-~,'r""", ... --·-.r:~~~r.-~-r7."~.~~"'" ~a:~~ :oye:t;'"~·-y.ll1a~~--·J.lot\ 
med myndighetene har fabrik"l~sjer, så,,'l.t'f'ir det hver 'e1lkelt ;;tk-;spiseSa!i ,;\~ l: •.. 
ken måttet slutte arbeidet med sjonærs $'ak å ordne det selv. " , " 

: «utKrUl~li;eIl.~"~Og di:'~';;t har fått Ing. M art ens: Når forman- N'" t· k', '.'t ' "T· 
meddelelse om at vi ikke kan nen antyder aksjeutbyttet neste y as, over ·mne 
regne med å få nødvendige år, må man ta i betraktning at o d' . 
dollar-beløp til fortsatt kjØp selskapet har et uhyre svakt re- gar. Imorgen. 
av maskiner, forhandler vi servefond. Det er bare på 26,000 
med de amerikanske leveran- kroner, mens kapitalen er 3,5 søm kje"" har PrIsdlrektoratet ,opp-
dØrer om· annullering av kon- millioner kroner. Skal det bli hevet d6h tidligereta,kst Over Tinne gård h 

l b tt o f og; begj~rt ny. sk, 
traktene. Hvor meget disse ta e om ut y e, ma reserve on- Deri b)lr' a,vholdt a,v kontrollllemnda, ske. 
annulleringer endelig vil kos- det strykes, men det kan' JO gjø- fot rast cltmdom på' Notodden imorgen. 
te, er vi ennå ikke klar over. res senere. ,Nemnda består' av bysekretær Ingvald legg 

Imidlertid har vi fått tilbud Jeg synes det er velvillig av TjllS, fonn., byggmester Ambros John- til kL 
om leveranser av maskineri formannen å antyde allerede nå sen o:: IVar Hermansen. kvelde. 
fra Erigland til rimelige be- at det kan bli utbytte neste år, 
tingelser og med kort leverings når man ser det reserverolld S1el- pet er banksjef Larsen og byrå
tid, og vi hal: godt håp om fl skapet har. Har man overskudd, :sjef HØcg-Omdahl. 
få lisens for engelsk pund til av penger, bØr man Ukevei vær" Overlc. 

Dalens 
betaling for maskinene. Hvis forsiktig med å antyde ~tbytte, Skipsreder Lorentzen od-
vi ikke møter nye uforutsette sålenge det.ikke er opprettet ar- enterer om nyutvidelsen. 
vanskeligheter,. kan vi regne beiderfond. Anskaffelsen av ma- Skipsreder, Øivind L o l' e n t-
med å ha en del av ovennevnte skineri faJlerogså s·å ,kostbart, at· :z e n,styrets'lormann, ga til slutt 
nye maskiner i drift innen et det forelØpig må bli smått med endel suplerende opplysninger 
år etter kontraktavS'lutning. utbytte. i· tilknytning til år:&Peretningen: 

L a r sen bemerket det var, :Det, er, nå bygget 40 hus for 

gikk opp 
70,000 kron, 

Regnskapet 
'V]~_L et driftsoverskudd 
på kr; 484,186. 

'kk" r;l<:tji~ å tillegge ham en ,bedriftens arbeidere 'og funksjo- Taksten på Dal 
for 1947 slik uttalelse som at det skulle nærer og de, fleste er allerede Storgt., Notodden, bl 

bli utbytte neste år. fI~ttet inn i dem. Byggearbeidet skjØnnet igår satt til 

Til disposisjon kr. 516,086 som 
anvenqes således: Skatter kr. 
31,801, honorar og omkostninger 
til "tyre, representantskap og re
v n kr. 18,l44, overkurs ved 
innlØsnirlg av preferansekapita
len ,kr. 87,500; avskrivninger på 
bygninger kr. 35,424, maskiner 
og inventar kr. 52,946, avskriv
ninger på utgifter i anledning 
nyanlegg kr. 284,268. 

-- lle~;nskapet ble derpå gitt var forløpet meget vellykiket og minus den kapitaliser 
decharge. det råder stor tilfredshet hos leie, 800,- kr. 

VALG. de innflytted~. HusspØrsmålet Underskjønnets takst vm 
For tur til il uUre av styret sto var ikke nå lenger alvorlig for SkjØnnet ble adm. av 

skipsreder Øivind Lorentzen og bedriften. skriver Langeland, Gvarv, 
arbe',dcrnes representant, Hølje 'l vår kome det over, en ek- direktØr Hallesby, fabrikh 
SL 2kngen. s'pert fra Amerika som ga me- Bj. Lie, kontorsjef Aron Ch. 

Det var foreslått gjenvalg på get verdifulle råd for bedriften ten sen, kjøpmann Hegland, snl 
Ø Lorentzen og som nye direk- medhensyn til forbedringer av keI' Johan Buer og byggmestel 
tør Gr~Jnvc~d og dr Hans Ludvig ·produksjonen. Bjarnason som skjiinnsmenn. 
Lorentzen. 'Kunstsilkeindustrien er en For staten møtte regjerings-

• .dlg 
are 
I til Status' balans'erer ,med kr, 

og 6,220,700. 

8 1,i]);;1'e:ler L ore n t z e n opp overordentlig vanskelig industri advokaten ved sin fullmektig, 
lyste at d('t i 1945 ble innvalgtcig det eksperimenteres stadig o.r.sakf. Michelsen og for Dalens 
rep] cstant fGr arbeiderne i st y- med nye metoder. I Amerika er arvinge" myHte fru Nanna SØr-

od
ger 

Aktivaposter: Anlegget kr. 
1,010,804, nyanlegg kr. 2,524,128, 
råstoffer og driftsmateriell kr. 
1,074,676, halvfabrikata og fer
dige varer kr. 490,769, debitorer 
kr. 849,065, verdipapirer kr. 
34,800, kassabeholdning og i ban
ker kr. 236,455. 

- Videre referertes revisors, 
lre- Aasm. Bunkholts og kontrolI
net nemndaS' innberetning vedk. 

regnskapet. 

In teresselwntoret. 

i'et, men stituasjonen er nå ve- man kommet lenger enn noe an- • 
sentlig Iotandret fra den gang, net sted. ensen. 
idet der siden er blitt opprettet Vi har arbeidet den hele tid -------------
et PLcd,1,.Iksjonsutvalg ved fabrik med å få avfallet ned - det er gen er at alt maskineri skal ,- - \ 
ken som .varetar arbeidernes in- nå gått ned til 10 prosent, re installert l år etter konti .. 
teresser: Så hensikten med å vel men vi må lenger ned. I Ameri
ge en av arbeiderne som i 1945 ka regner fabrikkene med 2-3 
foreligger ikke lenger. prosent. 

De foreE,låtte nye styremedlem De" nye maskiner som vi for-

~ens inngåelse. 
Med en årsproduksjon på 13l 

tonn kommer vi opp i den stØl 
reIse' som nærmer seg grenser 
for hva en kunstsilkefabrikk bør 
ha og produksjonsutgiftene vil 
da falle meget rimeligere. 

,0111 

;.Iø
Ille 
;elv 
.len 
ere 
de 

,te-

Dessuten ref. beretning 
selskapets interessekontor, 
ble s,tartet 1. juli 1946. 

mer ble valgt med akklamasjon. hahdler om i ,England er byg
Gjenstående i styret er: K. get' etter et noe annet system 

MØrch, Hans Troye og Herman erin de vi nå har. Silke tråden 
Christiansen. blir lagt på to valser og på dis 

I represtil.ntskapet sto følgen- se valser blir den vasket og tør-
om de for tur til å, uttre: H.r.advo- ket9amtidig og idet den forlater 

somkat Wilhelm Bugge, riksrevisor valsene tvunnet. Dermed for
Såmunc1 Bergland ,og grosserer hindres så stort avfall og man 

L a l' sen takket skipsreder 
Lorentzen for opplysningene og 
for hans' sterke interesse for be
driften og uttalte håpet om at 
arbeidet med nyutvidelsene må 
lykkes. 

"ru 
tes-

xlt 
,'til 
,a-

Interessekontoret har hatt en 
jevn tilgang på nye medlemmer 
( :lteressen er stadig stigende. 
Oll pct. av fabrikkens arbeidere 
er nå tilsluttet Interessekontoret 
som delvis har 'finansiert nybyg
gene. 

A. W.' Christensen. får en mere ensartet produksjon 
De to. sistnevnte' gjenvalgtes Idag er fabrikkens årsproduk 

og istendenfor Bugge som ba seg sjon oppe' i 400-500,. tann, men 
fritatt på grunn av mange an- vi regn'er med å komme opp i 
dre gjøremål, valgtes grosserer 1300 tonn når det nye maskine
Emil Steen, Oos1. ri kommer i drift - kanskje al-

Gjenstående i representantska'lerede fra neste ål:. Beregnin-

Tilslutt takket han for frem
møtet. 

OrdfØrer Løkke o,r; ing. Mar
tens valgtes til å undertegne pro 
tokoJlen. 
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